

JOB VACANCY 招聘职位

Work Location	Shenzhen 深圳
工作地区	
Work Address	7/F Building 3, Fantasia Square, Xinggong Road, Nanshan District
工作地址	南山区兴工路 8 号花样年美年广场 3 栋 7 楼
Hiring Department 部门	Legal & Compliance Department 法律合规部
Hiring Position 职位	Legal Manager 法务经理
Employment Type 用工形式	Full-Time 全职
Job Responsibilities 工作职责	 Review and manage various business contracts of the company; 审核和管理公司各项业务合同;
	 Responsible for handling litigation and arbitration cases of the company, and participating in the communication and management of external lawyers;
	负责处理公司诉讼、仲裁案件 , 参与外部律师对接与管理;
	 Participate in the company's major project negotiations, and make risk assessment and advice for the company's decisions;
	参与公司重大项目谈判 , 对公司决策进行风险评估;
	 Responsible for providing legal advice and training for various business departments of the company;
	负责为公司各业务部门提供法律咨询和培训 ·
Job Requirements 职位要求	 Bachelor degree in Law and passed the National Judicial Examination; 法学学士・通过国家司法考试;
	At least 5 years legal experience in law firm or company;
	至少 5 年在律师事务所或公司的法律工作经验;
	 Strong communication skills, independent learning ability and good pressure tolerance;
	沟通能力强·独立学习能力强·抗压能力强;
	 Good written and verbal communication skills in Both Chinese and English.
	良好的中英文书面和口头沟通能力·
How to Apply 申请方式	Greater.ChinaJobs@loscam.com
Application Deadline 申请截止日期	2022.01.31



JOB VACANCY 招聘职位

Remarks	For other job openings, please visit our Career page for more details.
备注	All information provided by applicants will be treated in strict confidence and used for recruitment purpose only. All personal data of unsuccessful applicants will be retained for 12 months for future recruitment purpose and will then be destroyed.
	其他职位空缺,请参考公司职位空缺网页。 申请人提交的个人资料, 只用作职位申请用途。 如申请人未有成功受聘,所提交的资料只会用作日后 12 个月内的招聘用途,并在此期间过后销毁。